
verbinden. Met andere woorden, dan
kunnen wij niet een volwaardig
algemeen overleg houden, met alle
consequenties van dien inzake de
besluitvorming.

De heer Van Oven (PvdA): Dat geldt
in dit geval niet, omdat het niet om
ontwerpen voor een bindend besluit,
maar om andere ontwerp-
verklaringen gaat. Maar de algemene
gedachte die de heer Verhagen
oppert, heeft de steun van mijn
fractie.
Voorzitter! Ik heb nog een tweede

punt. Ik sluit niet uit dat het na dat
algemeen overleg op donderdag zal
moeten komen tot een plenaire
behandeling van het verslag van dat
debat. Wil het zin hebben, dan kan
de plenaire behandeling alleen nog
maar op donderdag plaatsvinden. Ik
verzoek u dus, voorzitter, om
daarvoor tijd te reserveren.

De voorzitter: Wat uw eerste
verzoek betreft stel ik voor, het
stenogram van dit deel van de
vergadering door te geleiden naar
het kabinet.

Daartoe wordt besloten.

De voorzitter: Wat uw tweede
verzoek betreft zullen wij proberen
om ook dit VAO op te nemen in de
agenda voor de laatste week voor
het zomerreces.

De heer Van Oven (PvdA): Dat zal te
laat zijn, voorzitter. Dinsdag begint
de vergadering van het Uitvoerend
Comité.

De voorzitter: Dan moeten wij nog
deze week een gaatje proberen te
vinden. Het zou alleen op donderdag
kunnen.

De heer Van Oven (PvdA): Het zou
zelfs alleen op donderdagavond
kunnen.

De voorzitter: Ik hoop dat u mij wilt
helpen zoeken. Er zal donderdag-
avond dus ook moeten worden
gestemd.

De heer Van Oven (PvdA): Ja. Om
die reden kondig ik het nu aan.

De voorzitter: Ik kan nu niet uit de
losse pols toezeggen dat dat lukt.
Maar ik stel voor dat ik zal bekijken
of er een mogelijkheid is. De agenda
voor donderdag zit ontzaglijk vol,

omdat er lange debatten gepland zijn
over de media en over het technolea-
serapport. Maar ik zal een poging
wagen.

Daartoe wordt besloten.

Aan de orde zijn de stemmingen in
verband met het wetsvoorstel
Wijziging van de Wet op de
telecommunicatievoorzieningen
in verband met de invoering van
het veilen van schaarse frequen-
ties voor systemen van digitale
mobiele telecommunicatie
(veilen frequenties mobiele
telecommunicatie) (25171), en
over:
- de motie-H.G.J. Kamp c.s. over
gebruik van DCS 1800-frequenties
door KPN en Libertel (25171, nr. 12);
- de motie-H.G.J. Kamp/Roethof over
landelijke dekking als voorwaarde
voor vergunningverlening (25171, nr.
13);
- de motie-H.G.J. Kamp c.s. over het
veilen van de 50 MHz DCS 1800-
frequenties (25171, nr. 14);
- de motie-Van Zuijlen/Roethof over
extra investeringen in informatie- en
communicatietechnologie in het
onderwijs (25171, nr. 15);
- de motie-Van Zuijlen c.s. over de
invoeringsdatum voor nummerporta-
biliteit (25171, nr. 16);
- de motie-Roethof c.s. over het
afbouwen van ATF 3 (25171, nr. 17);
- de motie-Van Rooy c.s. over
aanvullende frequenties voor
GSM-vergunninghouders (25171, nr.
19);
- de motie-Stellingwerf over betaling
van het veilingbedrag en de
naheffing (25171, nr. 20).

(Zie vergadering van 12 juni 1997.)

De voorzitter: Er is verzocht de
motie-Van Zuijlen/Roethof (25171 nr.
15) van de agenda af te voeren.
Ik stel voor, aan dat verzoek te

voldoen.

Daartoe wordt besloten.

Artikel I, de onderdelen A t/m F,
wordt zonder stemming aangeno-
men.

In stemming komt het amendement-
Stellingwerf (stuk nr. 11).

De voorzitter: Ik constateer, dat de
aanwezige leden van de fracties van
GroenLinks, de SP, het GPV, de SGP,

de RPF, het CDA, het AOV, de Unie
55+ en het lid Hendriks voor dit
amendement hebben gestemd en die
van de overige fracties ertegen,
zodat het is verworpen.

Onderdeel G wordt zonder stemming
aangenomen.

De onderdelen H t/m M worden
zonder stemming aangenomen.

In stemming komt het gewijzigde
amendement-H.G.J. Kamp/Van
Zuijlen (stuk nr. 21, I) tot invoeging
van een nieuw onderdeel MOa.

De voorzitter: Ik constateer, dat dit
gewijzigde amendement met
algemene stemmen is aangenomen.
Ik stel vast, dat door de aanne-

ming van dit gewijzigde amende-
ment het andere op stuk nr. 21
voorkomende amendement als
aangenomen kan worden
beschouwd.

De onderdelen Ma t/m Q worden
zonder stemming aangenomen.

Het gewijzigde artikel I wordt zonder
stemming aangenomen.

Artikel II wordt zonder stemming
aangenomen.

De voorzitter: Ik merk op, dat door
de aanneming van het gewijzigde
amendement-H.G.J. Kamp/Van
Zuijlen (stuk nr. 21, II) een nieuw
artikel IIOA is toegevoegd.

De artikelen IIA t/m III en de
beweegreden worden zonder
stemming aangenomen.

In stemming komt het wetsvoorstel.

De voorzitter: Ik constateer, dat het
wetsvoorstel met algemene
stemmen is aangenomen.

In stemming komt de motie-H.G.J.
Kamp c.s. (25171, nr. 12).

De voorzitter: Ik constateer, dat de
aanwezige leden van de fracties van
de SP, de PvdA, het GPV, de SGP, de
RPF, de VVD, de Unie 55+, de CD, de
groep-Nijpels en het lid Hendriks
voor deze motie hebben gestemd en
die van de overige fracties ertegen,
zodat zij is aangenomen.

In stemming komt de motie-H.G.J.
Kamp/Roethof (25171, nr. 13).

Voorzitter
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De voorzitter: Ik constateer, dat de
aanwezige leden van de fracties van
GroenLinks, de SP, de PvdA, D66, het
GPV, de SGP, de RPF, de VVD, de
groep-Nijpels, de Unie 55+, de CD en
het lid Hendriks voor deze motie
hebben gestemd en die van de
overige fracties ertegen, zodat zij is
aangenomen.

In stemming komt de motie-H.G.J.
Kamp c.s. (25171, nr. 14).

De voorzitter: Ik constateer, dat
deze motie met algemene stemmen
is aangenomen.

In stemming komt de motie-Van
Zuijlen c.s. (25171, nr. 16).

De voorzitter: Ik constateer, dat
deze motie met algemene stemmen
is aangenomen.

In stemming komt de motie-Roethof
c.s. (25171, nr. 17).

De voorzitter: Ik constateer, dat de
aanwezige leden van de fracties van
GroenLinks, de PvdA, het GPV, de
SGP, de RPF, de VVD, het CDA, de
groep-Nijpels, het AOV, de Unie 55+
en het lid Hendriks voor deze motie
hebben gestemd en die van de
overige fracties ertegen, zodat zij is
aangenomen.

In stemming komt de motie-Van
Rooy c.s. (25171, nr. 19).

De voorzitter: Ik constateer, dat de
aanwezige leden van de fracties van
GroenLinks, de SP, de PvdA, het GPV,
de SGP, de RPF, de VVD, het CDA, de
groep-Nijpels, het AOV, de Unie 55+,
de CD en het lid Hendriks voor deze
motie hebben gestemd en die van de
overige fracties ertegen, zodat zij is
aangenomen.

In stemming komt de motie-
Stellingwerf (25171, nr. 20).

De voorzitter: Ik constateer, dat de
aanwezige leden van de fracties van
GroenLinks, de SP, het GPV, de SGP,
de RPF, het CDA, het AOV en de CD
voor deze motie hebben gestemd en
die van de overige fracties ertegen,
zodat zij is verworpen.

Aan de orde is de stemming over
een motie, ingediend bij het debat
over de vliegramp Eindhoven, te
weten:
- de motie-Zijlstra c.s. over rampen-
bestrijding op Nederlandse vliegvel-
den (24814, nr. 8).

(Zie vergadering van 10 juni 1997.)

De voorzitter: Ik constateer, dat
deze motie met algemene stemmen
is aangenomen.

Aan de orde zijn de stemmingen
over drie moties, ingediend bij het
debat over de herstructurering
van de tuinbouw, te weten:
- de motie-Augusteijn-Esser/Blauw
over de verbetering van de
vestigingsvoorwaarden in het
noorden des lands (25000-XIV, nr.
50);
- de gewijzigde motie-Van Ardenne-
van der Hoeven c.s. over een
verplaatsings- en saneringsregeling
(25000-XIV, nr. 51);
- de motie-Van Ardenne-van der
Hoeven/Van der Vlies over de
financiering van nieuwe infrastruc-
tuur in Noord- en Zuid-Holland
(25000-XIV, nr. 52).

(Zie vergadering van 12 juni 1997.)

De voorzitter: Op verzoek van de
CDA-fractie stel ik voor, eerst te
stemmen over de gewijzigde motie
op stuk nr. 51.

Daartoe wordt besloten.

In stemming komt de gewijzigde
motie-Van Ardenne-van der Hoeven
c.s. (25000-XIV, nr. 51).

De voorzitter: Ik constateer, dat de
aanwezige leden van de fracties van
GroenLinks, de SP, het GPV, de SGP,
de RPF, het CDA, de groep-Nijpels,
het AOV, de Unie 55+ en de heer
Hendriks voor deze gewijzigde motie
hebben gestemd en die van de
overige fracties ertegen, zodat zij is
verworpen.

In stemming komt de motie-
Augusteijn-Esser/Blauw (25000-XIV,
nr. 50).

De voorzitter: Ik constateer, dat de
aanwezige leden van de fractie van
GroenLinks tegen deze motie hebben
gestemd en die van de overige

fracties ervoor, zodat zij is aangeno-
men.

In stemming komt de motie-Van
Ardenne-van der Hoeven/Van der
Vlies (25000-XIV, nr. 52).

De voorzitter: Ik constateer, dat de
aanwezige leden van de fracties van
de SP, het GPV, de SGP, de RPF, het
CDA, de groep-Nijpels, het AOV, de
Unie 55+, de CD en het lid Hendriks
voor deze motie hebben gestemd en
die van de overige fracties ertegen,
zodat zij is verworpen.

De vergadering wordt enkele
ogenblikken geschorst.

Aan de orde is het debat naar
aanleiding van een algemeen overleg
van 10 juni 1997 over het
leerlingenvervoer van gehandi-
capte kinderen.

©

De heer De Cloe (PvdA): Mijnheer
de voorzitter! In ons land lukt het
steeds weer om van alles en nog wat
te regelen, met name op het terrein
van het verkeer. Ik noem de lengte
van vrachtwagens, de voorschriften
voor achterlichten, het dragen van
een helm voor bromfietsers, het
vervoer van gevaarlijke stoffen, de
verlichting van een fiets enzovoorts.
Echter, voor het vervoer van
gehandicapte kinderen is er nog
steeds geen regeling waarin wordt
bepaald dat een gehandicapt kind
recht heeft op een eigen zitplaats
tijdens het vervoer. Drie kinderen van
10 tot 14 jaar tellen als twee
personen, twee kinderen van 4 tot 10
jaar als één persoon en kinderen
onder de 4 jaar tellen niet mee als zij
geen afzonderlijke zitplaats innemen.
Al jarenlang wordt er door de

Kamer op aangedrongen dat een
regeling voor het leerlingenvervoer
wordt ontworpen waarbij niet meer
dan één gehandicapt kind per
zitplaats kan worden vervoerd. De
Kamer staat overigens niet alleen in
die wens. Ook door de Raad voor de
verkeersveiligheid wordt hierop
gewezen en een onderzoek van TNO
uit 1995 toont de noodzaak hiervan
aan.
De bewindslieden hebben vorige

week toegezegd dat de invoering van
de regeling van één gehandicapte
leerling per zitplaats wel kan, maar
dat het moment van invoering

Voorzitter
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